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Luca Antei nie zaliczy ostatnich miesięcy do udanych. Dokładnie rok temu

doznał zerwania więzadeł kolana na wypożyczeniu w Grosseto. Do stycznia

tego roku przechodził rekonwalescencję, po czym został wypożyczony do

Sassuolo, gdzie zagrał do tej pory tylko raz. Portal 

romanews.eu skontaktował się z agentem piłkarza, Danilo Caravello.

 

Trudny sezon z powodu kontuzji z zeszłego roku. Jak czuje się teraz?

- Czuje się obecnie całkiem dobrze fizycznie. Całkowicie wyleczył kontuzję. Dziś

zagrał półtorej połowy w meczu reprezentacji U20 Luigiego Di Biagio. Choć nie grał

dużo w Sassuolo, kierownictwo jest zadowolone z gracza.

 

Były już kontakty z jakimś zespołem?

- Tak, pomimo długiej przerwy, jest nadal młodym graczem. Wkrótce spotkamy się z

Romą, aby zaplanować przyszłość. Trzeba też zobaczyć czy Sassuolo wykupi połowę

karty gracza. Potrzebuje gry, drużyny, która podaruje mu regularność występów.

Razem z Romą zdecydujemy jaka będzie najlepsza droga dla dojrzewania Luci.
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